
ÖLÜM GEMiLERi  
GELiYOR

Tugay: Sorunları ve 
çözümleri biliyorum

SESLERİNİ duyurmak isteyen otizm-
liler ve aileleri, ‘kabul’, ‘eşitlik’, 
‘dahil olma’ ve ‘istihdam’ kelime-
lerinin baş harflerinden oluşan 
Kedi Otizm Derneği’ni kurdu. 
Kedi Otizm Kurucu Başkanı 
Serap Dikmen Ahmetoğlu, der-
neğin kuruluş amacını ve otizmli-
lere karşı vatandaşlardan 
beklentilerini anlattı. >> 7. Sayfada

Kansere yol açan asbest başta olmak 
üzere birçok tehlikeli atık maddeyi içinde 
barındıran gemilerin sökümüyle gün-
demden düşmeyen İzmir Aliağa’daki te-
sise yedi gemi söküm için geliyor. 
İtalyan donanmasına ait gemi-
lerin neden olabileceği tehlike-
lere dikkat çeken Asbest 
Söküm Uzmanları Derneği 
Başkanı Ensari, “Ege Deni-
zi’nin altı ölüm saçıyor” 
diye konuştu. CHP 
İzmir Milletvekili 
Sevda Erdan Kılıç ise  
“Gemilerin tehlikeli 
madde envanter ra-
porları var mı? Var 
ise kamuoyuyla 
neden paylaşılmı-
yor?” diye sordu.  
>> 4. Sayfada

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Cemil Tugay,  Bergama Belediye 
Başkanı Prof. Dr. Tanju Çelik ile Yeni-
kent Mahallesi’ni ziyaret etti. Kahveha-
nede yurttaşlarla buluşan başkan Tugay, 
“Bölgenin ihtiyaçlarını ve yaşadığınız 
sorunları biliyorum. Bunları çözüme ka-
vuşturmak için hemen çalışmaya başla-
yacağız” dedi. >> 2. SayfadaSu indirimini yapacağız 

Meclis toplantısında konuşan Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi 
Zeyrek, seçim vaatleri arasında yer alan 
ilk 2 ton suyun 1 TL olması ve kartlı 
sayaç düzenlemesiyle ilgili olarak Ma-
nisa Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğü (MASKİ) Genel Kurulu’nu 
18 Nisan’da olağanüstü toplantıya çağı-
racaklarını belirtip, “Sözümüzün arka-
sındayız” dedi. >> 3. Sayfada 

Sosyal yardımlar artacak
Kuşadası Belediye Meclisi Nisan ayı 
olağan toplantısı, 31 Mart yerel seçim-
lerinde göreve ikinci kez seçilen Kuşa-
dası Belediye Başkanı Ömer Günel 
başkanlığında yapıldı. 2023 yılı faaliyet 
raporunun oy çokluğu ile kabul edildiği 
toplantıda konuşan Başkan Ömer 
Günel, “Bu dönemimizde hemşerileri-
mizin daha çok yanında olmak için ke-
merleri sıkıp, sosyal yardımları 
artıracağız” dedi. >> 3. Sayfada

İlçede yaşayan  
herkes mutlu olsun2 Buca’mıza hizmet 

edeceğiz2 3 günde 61 bin kişi 
ücretsiz taşındı4

>> 4’TE

Otizmlilere  
kolaylık  
sağlanmalı 

ÇEŞME’nin ilk kadın belediye başkanı Lal Denizli, Alaçatı 
Ot Festivali’nin bu yıl 18-21 Nisan 2024 tarihleri arasında ya-
pılacağını açıkladı. Denizli, festivalle ilgili şu bilgileri pay-
laştı: “Bizler 45 gün içerisinde hızlıca esnafımızın heyecan ile 
beklediği ot festivalini hayata geçirmek için kolları sıvadık. 
Festivalde, Ediz ve Mor ve Ötesi olacak. Ayhan Sicimoğlu 
gastronomi de bize yol gösterici olacak. Kendisi yıllarca Ot 
Festivali'ne emek vermiş insanlardan biridir, ot festivali konu-
sunda tecrübeli bir kadromuz var. Onların uzmanlığında ilerli-
yoruz yine turizmcilerimiz değerli fikirlerini ve yapmamızı 
istedikleri şeyler konusunda bizleri uyarıyorlar. Bu nedenle 
güçlü bir ot festivali olmasını hedefliyoruz.”  

Alaçatı Ot Festivali başlıyor

Batık belediye bıraktılar…

Tatilciler Ege’yi tercih etti
Dokuz günlük bayram tatili için yine Ege 
kıyıları tercih edildi. Başta Kapadokya, An-
talya, Marmaris, Bodrum, yukarı doğru Ku-
şadası, Çeşme, Foça, Dikili, Ayvalık´a kadar 
olan güzergâhlarda hemen hemen bütün te-
sisler yüzde yüz doluluklara ulaştı. Ege Tu-
ristik İşletmeler ve Konaklamalar Birliği 
Başkanı, Mehmet İşler dokuz günlük bay-
ram tatilinin hem vatandaşa hem turizmciye 
ilaç gibi geldiğini açıkladı. >> 6. Sayfada 

YIL: 04 • SAYI: 109 • 16 NİSAN 2024 SALI FİYATI: 15 TL

www.egesaati.com.tr

İtalyan donanmasına ait Sauro sınıfı 3 denizaltı, 2 devriye ve 2 fırkateyn 
gemisinin sökülmek üzere önümüzdeki günlerde Aliağa’ya demir atacak.

Denizli Büyükşehir Belediyes’nin  11 milyar 130 milyon lira, Kiraz Belediyesi’nin ise 
332 milyon 51 bin TL borcu çıktı. Başkanlar boçların listesini belediye binasına astı

SÖKÜMDE LİDERİZl

31 Mart 2024 yerel seçimlerinin ardından 
Cumhur İttifakı’ndan CHP’ye geçen belediyele-
rin borçları bir bir açıklanıyor. Denizli Büyükşe-
hir Belediye Başkanlığı’na seçilen CHP’li 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, görevi devraldığı ön-
ceki AK Partili Başkan Osman Zolan’ın döne-
minden kalan borç miktarını açıkça gösteren bir 
afiş hazırlatarak belediye binasına astırdı. Asılan 
afişte Denizli Büyükşehir Belediyesi’nin toplam 
borcunun 11 milyar 130 milyon 969 bin lira ol-
duğu belirtildi. Diğer yandan AK Parti’den 
CHP’ye geçen Kiraz Belediyesi’nin mali tab-
losu belediye binasına asıldı. Belediyenin top-
lam borcu 332 milyon 51 bin 621 TL olduğu 
görülen pankarta göre belediyeye son 1 yıl 
içinde 336 kişi işe alındı. >> 3. Sayfada 

İSRAFIN LİSTESİ l

Bir kıyamettir 
koptu…

   İDRİS  AKYÜZ



Buca’mıza hizmet  
edeceğiz

BUCA Belediyesi’nde 
2024-2029 döneminin ilk olağan 
meclis toplantısı başkan Görkem 
Duman başkanlığında yapıldı. 
Duman, her bir Bucalı hemşerisinin 
mutluluğu için çalışacaklarını belirte-
rek “5 yıl boyunca tüm meclis üyele-
rimizle birlikte uyum içinde, şeffaf 
ve katılımcı bir belediyecilik anlayı-
şıyla Buca’mıza hizmet edeceğiz. 
Yolumuz açık olsun” dedi. 
Faaliyet raporu görüşmeleri sırasında 
söz alan Duman, “Geçen dönem iyi 
bir il başkan yardımcılığı yaptım. 
Buca’yı gerçekten sevdiğim için Bu-
ca'da yaşayan bir birey olarak bu 
yola çıktım ve parti büyüklerim, 
genel başkanım, genel başkan yar-
dımcılarım uygun gördüler ve aday 
oldum. Bucalılar da teveccüh göster-
diler ve göreve başladık. Zaman içe-
risinde eylemlerimizle de 
söylemlerimizin bir tuttuğunu kıy-
metli Buca halkı da sizler de göre-
ceksiniz” dedi. 

Çamdibi müzisyenlerinden  
Eşki’ye mini konser

SEÇİMİN başarısının ar-
dından mahalle ziyaretlerine devam 
eden Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, Çamdibi’nde bulunan 
müzisyenler kıraathanesinde şarkı-
larla karşılandı. 

Sevilen balkan ezgilerini seslen-
diren Çamdibi müzisyenlerini kutla-
yan Eşki, “Tüm Bornova’yı bu 
güzellikle buluşturmak gerekir. Tür-
kiye çapında ün yapmış Çamdibi 
müzisyenleriyle haftanın belirli gün-
lerinde Bornova'nın çeşitli yerlerinde 
dinletiler düzenleyeceğiz. Bornova 
mutlu insanların kenti olacak” dedi. 
Sanatın her alanını destekleyecekle-
rinin de altını çizen Eşki, “Müzik, 
toplumların evrensel dili, gönül köp-
rüsü. Konserler, festivaller, sokak et-
kinlikleri, fuarlarla dopdolu bir 
Bornova'yı inşa edeceğiz. Konsept 
müzelerimiz, gezi alanlarımız ola-
cak. İzmir’in ve Türkiye’nin her kö-
şesinden insanlar Bornova’daki 
etkinlikleri, güzellikleri görmeye gel-
sinler istiyoruz” diye konuştu. Bor-
novalılar eğlenceli şarkılara tempo 
tutarak eşlik etti ve bol bol hatıra fo-
toğrafı çekti. 
 

Atatürk’ün Foça’ya 
gelişinin 90. yılı kutlandı

ULU Önder Mustafa 
Kemal Atatürk’ün İzmir’in Foça il-
çesine gelişinin 90. yıldönümünü 
büyük coşku ve gururla kutlandı. 

Foça Belediyesi ve Atatürkçü 
Düşünce Derneği Foça Şubesi öncü-
lüğünde gerçekleşen anma progra-
mına, Foça Belediye Başkanı Saniye 
Bora Fıçı, belediye meclis üyeleri, 
Atatürk Düşünce Derneği (ADD) 
Foça Şubesi Başkanı Ali Altunbahar, 
sivil toplum kuruluşlarının ve siyasi 
partilerin temsilcileri ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. Atatürk’ün Foça’ya 
gelişinde dinlendiği Celile Hanım 
Köşkü önünde toplanan katılımcılar, 
Karşıyaka Belediye Bandosu eşli-
ğinde Nihat Dirim Barış ve Demok-
rasi Meydanı’na kadar yürüdü. 

16 Nisan 2024 SalıGÜNDEM2

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Cemil Tugay, Bergama Belediye 
Başkanı Prof. Dr. Tanju Çelik ile 

Makedonya göçmenlerinin yoğun ola-
rak yaşadığı Yenikent Mahallesi'ni ziya-
ret etti. Kahvehanede mahalle muhtarı 
Tanju Kener ve yurttaşlarla bir araya ge-
len başkan Tugay, sorunları ve talepleri 
dinledi. Yapacağı çalışmaları anlatan 
Tugay, “Seçimde bize önemli destek 
verdiniz. Çok teşekkür ediyorum. Önü-
müzdeki aylarda sık sık görüşeceğiz. İyi 
ki varsınız. Bölgenin ihtiyaçlarını 
ve sorunları biliyorum. Bunları ar-
kadaşlarımızla birlikte çözüme ka-
vuşturmak için hemen çalışmaya 
başlayacağız. Su kuyusu açacağız. 
Yol sorunu var, bunu çözeceğiz. 
Gençler için spor tesisi kurulabi-
lir” dedi. 

SİZLERE İYİ HİZMET EDECEĞİZ 
Bölgenin tarım ve hayvancılık 

açısından elverişli olduğunu söyleyen 
Cemil Tugay, “Size destek olmak için 
elimizden geleni yapacağız” dedi. Bir 

yurttaşın bayram tatilini nasıl geçirdiği-
ni sorması üzerine Tugay şu yanıtı ver-
di: “Bayramda çoğunlukla ilçeleri, köy-

leri ziyaret ettim. Çok çalışmamız gere-
kiyor.  İzmir’in her köşesini ziyaret ede-
rek insanları dinlememiz gerekiyor. Se-
çimlerden güzel sonuç aldık. Çok mut-

luyuz. Sizlere iyi hizmet ederek oyları-
nızın karşılığını ödeyeceğiz. Daha ve-
rimli çalışmak için yol haritamızı oluş-
turduk.” 

KARABAĞLAR’ın yeni belediye baş-
kanı Helil Kınay, ilçe için ya-
pacağı projeler hakkında 
açıklama yaptı. Kınay, 
“Karabağlar’ın önü-
müzdeki 5 yılını bir-
likte şekillendirece-
ğiz. Sağlıklı, diren-
çli, adaletli, refahı 
paylaşan, sorunla-
rını bilen, çözümle-
rini üreten belediye-
cilik anlayışını, sos-
yal belediyecilikle bir-
likte Karabağlar’da ha-
yata geçireceğiz” dedi. 

İzmir’e ve ülkeyi hak ettiği ay-
dınlık yarınları getireceğine olan inancı-

nı paylaşan başkan Kınay, “Güzel ve 
başarılı bir çalışma dönemi ol-

masını diliyorum. Kara-
bağlar’ın her bir mahal-

lesine, evine ve insanı-
na dokunacağına ina-
nıyorum “ diye ko-
nuştu. Meclis top-
lantısında başkan 
Kınay meclis üye-
leri tek tek kendile-

rini tanıttı. Toplantı-
da yapılan seçimler-

de, Divan katibi üyelik-
lerine Ömer Ökten, Ekim 

Ulaş Büyükdağ ve Serap 
Eyce getirildi. Meclis 1. Başkanve-

kili Ceren Leyla Gür Önalan, 2. Baş-

kanvekilli de Kazım Erten oldu. Encü-
men üyeliklerine Rahile Yeni, Burcu 
Uğantaş ve Nurcan Pirgan Çakır seçildi. 
İmar Komisyonu Elvin Sönmez Güler, 

Ceren Leyla Gür Onalan ve Kazım Er-
ten’den; Plan ve Bütçe Komisyonu da 
Rahile Yeni, Savaş Akıncı ve Hasan 
Acar’dan oluştu.  

MECLİS toplantısıda konuşan beledi-
ye başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel geri-
de kalan yerel seçim sürecine değine-
rek, “Yerel seçimler hem partiler anla-
mında hem yönetimler anlamında in-
sanların hem kendini sınadığı hem de 
bu kente ilişkin neler yapabileceğini 
yeniden dizayn ettiği bir süreçtir. Bu 
anlamda Selçuk’a yakışır bir şekilde 
süreci tamamladık. Geçmiş dönem be-
lediye başkanlığım ve meclis üyeliğim 
döneminde de söylediğim gibi Sel-
çuk’un yararına olan her kararın yanın-
da dururuz. Güzel bir beş yıl olacak” 

dedi. Selçuk Belediyesi’nin önümüz-
deki beş yıla sağlam bir mali tablo ile 
hazır olduğunu belirten Sengel, “Ge-
çen beş yıl içinde okunan denetim ko-
misyonu raporunda yer aldığı gibi sa-
dece Selçuk Belediyesi için değil Tür-
kiye’de de sanıyorum ki yüzde 145 
oranında tahakkukun yapıldığı, yüzde 
123 oranında tahsilatın yapıldığı başka 
bir dönem yaşanmamıştır. Onun için 
omuriliği düzelmiş, kendini sağlama 
almış bir belediye olarak devam ede-
ceğimizden kimsenin şüphesi olma-
sın” diye konuştu. 

Bergama’nın sorunlarını
biliyorum, çözeceğim

Her insana dokunacağız

GAZİEMİR Belediye Meclisi 2024-
2029 dönemi ilk meclis toplantısı Bele-
diye Başkanı Ünal Işık yönetiminde ya-
pıldı. Yeni dönemin ilk meclis toplantı-
sında meclis başkan vekilleri, divan ka-
tipleri, 2024 yılında görev yapacak en-
cümen ve ihtisas komisyonlarının üye-
lik seçimleri yapıldı. Meclis toplantısın-
da meclis başkan vekilleri, divan kâtip-
leri ile encümen üyesi seçimleri gizli 
oyla yapılırken, komisyon üyelerinin 
seçimleri açık oyla yapıldı. Öte yandan 
kıyı Ege Belediyeler Birliği ile Ege Be-
lediyeler Birliği’nde görev yapacak 
üyelerin seçimleri de yapıldı. 

GAZİEMİRLİLER İÇİN ÇALIŞACAĞIZ 
Gündem maddelerinin sorunsuz şe-

kilde karara bağlandığı mecliste konu-
şan Belediye Başkanı Ünal Işık, Gazie-
mir’i ortak akılla yöneteceklerinin altını 
çizdi. Meclis kararlarının oybirliği ile 
alınmasının önemine vurgu yapan Işık, 
“Gaziemir’de, Gaziemirlilere yakışan 
bir seçim süreci yaşadık. Demokrasinin 
gereği yapılan seçimler, kavgasız, gü-

rültüsüz ve şaibesiz bir şekilde yapıldı. 
Seçim sonuçlarının ilçemize, ilimize ve 
ülkemize hayırlı olmasını diliyorum. 
Belediye meclis üyelerimizle birlikte 
omuz omuza vererek yoldaşlık hukuku 
içerisinde çalışacağımıza eminim. De-
mokratik bir meclis olacak. Birbirimizi 
dinlemeyi, birbirimizin eksiklerini ta-
mamlamayı kendimize rehber edinece-
ğiz. Bu mecliste Gaziemir’in lehine 

olan her şeyin oybirliğiyle geçmesi için 
ben ve grubum elimizden gelen her şeyi 
yapacağız. Sizlerin de aynı çabayı gös-
tereceğinize hiçbir şüphem yok. Bu gü-
zel meclis, emin olun Gaziemir’e çok 
şey katacak, çok şey üretecek. Gazie-
mir’de yaşayan herkesin mutlu olması 
için bütün işlere birlikte imza atmayı 
ben hedefliyorum. Sizlerden de destek 
istiyorum. Hiçbir parti ayrımı gözet-

meksizin bütün yurttaşlarımıza eşit hiz-
met gitmesi için tüm meclis üyelerimiz-
le birlikte eşit hizmet üretmemiz gereki-
yor. Gaziemir’in hayrına olan her öner-
ge başımın üstünde olacak. Grup baş-
kanvekillerimizin sürekli diyalog halin-
de olması bizim doğru ve zamanında 
kararlar almasını sağlayacak. Oybirliği 
ile geçecek her karar beni sevindirecek” 
ifadelerini kullandı. 

Başkan Helil Kınay: 

İlçede yaşayan herkes mutlu olsun

İlçe ziyaretlerini sürdüren Tugay: Sizlere iyi hizmet ederek oylarınızın karşılığını ödeyeceğiz.  
Daha verimli çalışmak için yol haritamızı oluşturduk. Yol sorunu var, bunu çözeceğiz.

Güzel bir beş yıl olacak



5 yıl boyunca hizmet edelim
KÜTAHYA’nın yeni belediye 

meclis üyeleri, CHP’li Belediye Baş-
kanı Eyüp Kahveci başkanlığında ilk 
toplantısını yaptı.İlk toplantıya 10 
MHP’li Belediye Meclis üyesi katıl-
madı. 

Kütahya Belediye Başkanı Eyüp 
Kahveci, “Gelin Kütahya’ya birlikte 
değer katalım, birlikte yol alalım. Bun-
dan sonraki iyi çalışmalarımızda hepi-
mize başarılar diliyorum. 37 meclis 
üyesi arkadaşımızın tamamı kendi lis-
temizden seçilmiş gibi değerli görüle-
cek ve her türlü kararda saygıyla 
hareket etmenin mutluluğunu birlikte 
yaşayacağız. Çünkü bu konu demokra-
sinin gereği olduğu gibi bizden hizmet 
bekleyen Kütahyalı hemşerilerimizin 
de arzusudur. Milletin emanetini alıp 
bu emanete sahip çıkarak beş yıllık 
görev dönemimiz sonunda alnımızın 
akıyla bu görevi başkasına devretmek 
ya da aynı şekilde tevdi edilmesi ha-
linde bir kez daha emaneti alarak mil-
lete hizmet etmek yaşanabilecek en 
büyük onurlardan birisi olacaktır” ifa-
delerini kullandı. 

Hatice başkan ilk nikâhını kıydı
31 Mart 2024 yerel seçimle-

rinde, Didim’in ilk kadın belediye baş-
kanı seçilerek tarihe geçen  
Didim Belediye Başkanı Hatice Gen-
çay, göreve geldikten sonraki ilk nikâ-
hını kıydı. Genç çifte bir ömür boyu 
mutluluklar dileyen Gençay, “Belediye 
Başkanı unvanıyla kıydığım ilk nikâhta 
Didimli hemşerilerimiz Onur Çetin ile 
Sibel Çağlayan’ın heyecanına ve mut-
luluklarına ortak oldum. Yüzünüzdeki 
gülücüklerin hiç eksilmemesini diliyor, 
çıktığınız bu güzel yolda sizlere ömür 
boyu saadet diliyorum” ifadelerine yer 
verdi. 

Şeffaf ve adil hizmetle yöneteceğiz
TURGUTLU Belediye Mec-

lisi, yeni dönemin ilk toplantısında ko-
nuşan başkan Çetin Akın, geçen dönem 
olduğu gibi bu dönemde her çalışmala-
rını şeffaflık içerisinde yapacaklarını 
açıkladı.  

Akın, konuşmasında şu ifadelere 
yer verdi: “ Geride bıraktığımız 5 yılı-
mızda kimseyi ötekileştirmeden her-
kese şeffaf, eşit ve adil hizmet 
anlayışımız doğrultusunda görevimizi 
yaptık. İkinci dönemimizde de şeffaf, 
adil ve çalışkan olmaya devam edece-
ğiz. Bölmeyen, birleştiren tüm Turgutlu 
halkı için çalışan, şatafata yer verme-
yen ve israf etmeyen olacağız. Hemşe-
rilerimizi korkutan değil huzuru 
savunan ve kalplerinde yer edinen ol-
maya devam edeceğiz. Elbirliğiyle, 
ortak çaba ve gayeyle tüm meclis üyesi 
arkadaşlarımla çalışmak istediğimizi 
bilmenizi isterim. Elbette anlaşmazlık-
lar olabilir, demokrasi çerçevesinde tar-
tışabiliriz ancak bu güzel kent adına 
uzlaşmaya çalışacağız” diye konuştu. 

Ünlü şarkıcıdan Zencirci ziyareti
ŞARKICI Murat Dalkılıç, 

Germencik Belediye Başkanı Burak 
Zencirci’yi makamında ziyaret etti. 31 
Mart Yerel seçimlerinin ardından Ger-
mencik Belediye Başkanlığına seçilen 
Burak Zencirci, Türk pop müziğinin 
sevilen sanatçılarından Murat Dalkı-
lıç’ı makamında ağırladı. Aynı za-
manda yakın arkadaş olan başkan 
Zencirci ve Dalkılıç bir süre sohbet etti. 
Dalkılıç da Başkan Zencirci’ye misafir-
perverliği için duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. Ziyaret sonrası Dalkılıç ile 
Başkan Zencirci hatıra fotoğrafı çe-
kildi.

Denizli Büyükşehir Belediye 
Meclisi toplantısı öncesinde, be-
lediye hizmet binasının girişine 

asılan afişte Denizli Büyükşehir Beledi-
yesi Su ve Kanalizasyon İdaresi’nin 
(DESKİ) toplam borcunun 6 milyar 326 
milyon 925 bin lira olduğu açıklandı. 
Borcun 159 milyon 973 bin Euro’sunun 
yüzde 6 faizle Dünya Bankası kredisi 
olduğu, Türk Lirası cinsinden tutarının 
ise 5 milyar 559 milyon 290 bin lira ol-
duğu belirtildi. 

Afişte DESKİ’nin İller Bankası’na 
273 milyon 695 bin lira borcu olduğu, 

diğer borçları toplamının ise 493 milyon 
940 bin lira olduğu ifade edildi. DESKİ 
dışındaki Denizli Büyükşehir Belediyesi 
borcunun ise toplam 4 milyar 804 mil-
yon 44 bin lira olduğu belirtildi. Bu bor-
cun 2 milyar 658 milyon lirasının kredi 
borcu olduğu, bu kredinin ise yüzde 55 
faiz oranlı olduğu kaydedildi. Afişte be-
lediyenin faiz borcunun 857 milyon 698 
bin lira olduğu bilgisi yer aldı. Büyükşe-
hir belediyesinin vergi borcunun 58 mil-
yon 187 bin lira, diğer borçları toplamı-
nın ise 1 milyar 229 milyon 976 bin lira 
olduğu ifade edildi. 
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KUŞADASI Belediye Meclis toplantısı 
belediye başkanı Ömer Günel 
başkanlığında yapıldı. 
Faaliyet raporunun ka-
bul edilmesinden 
sonra bir konuşma 
yapan Günel, 
“Kuşadası sü-
rekli büyüyen, 
gelişen ve göç 
alan bir kent. 
Dolayısıyla 
da kentin ihti-
yaçları hiçbir 
zaman bitme-
yecek. Bu ne-
denle biz her za-
man olduğu gibi ça-
lışmaya devam edece-
ğiz. Türkiye çok ciddi bir 
ekonomik krizden geçiyor. 2025 
yılının sonunda bu ekonomik krizin 
daha da derinleşeceği yönünde tespitler 
var. Biz önümüzdeki dönem için yaşadı-

ğımız ekonomik krizin hemşerilerimiz-
de neden olduğu olumsuzlukları 

hafifletmek amacıyla bir 
plan yaptık. Bir turizm 

kentinin kimliğinden 
kaynaklı olmayan 

tüm etkinlikleri 
yapmayacağız. 
Gerekli olma-
yan faaliyetleri 
yerine getir-
meyeceğiz. 
Çoğunlukla 
sosyal hizmet-

leri artıracağız. 
Gençlerimizin, 

çocuklarımızın, 
emeklilerimizin ve 

yaşlılarımızın yanında 
olmak için yatırımlarımızı 

yoğun bir şekilde sürdüreceğiz. 
Çünkü şunu iyi biliyoruz ki bir kişinin 
karnı açsa, bir eve ekmek girmiyorsa o 
memlekette vatandaş ne yol, ne kaldı-

rım ne de konser ister. Adalı Kart uygu-
lamasını yaşama geçirerek ilk adımı at-
tık. Şimdi evde bakım hizmetimizi de 

genişleteceğiz. Hemşerilerimizin yanın-
da olmak için tüm kemerleri sıkacağız” 
diye konuştu. 

Borçları binaya astılar

MANİSA Büyükşehir Belediye Mecli-
si’nin yeni dönem ilk toplantısı, başkan 
Ferdi Zeyrek başkanlığında yapıldı. 
Seçim vaatlerini yerine getire-
ceğini belirten Zeyrek, 
“Hepimiz elbirliğiyle ve 
gönül birliğiyle hizmet 
edeceğiz. 74 yıl sonra 
tarih yazmamıza vesile 
olan tüm Manisalılara 
teşekkür ediyor; seçilen 
belediye başkanlarımız 
ve meclis üyesi arkadaşla-
rımızı tebrik ediyorum. Her 
zaman vurguladığım gibi, bu seçi-
min kaybedeni yoktur, bu seçimin kaza-
nanı 1.5 milyon Manisalıdır. Tarihiyle 
kültürüyle ve bulunduğu konumuyla ül-
kemizin göz bebeği olan Manisa’mız 

için çalışacağız” dedi. Başkan Zeyrek 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Seçim sözü-

müz olan ilk 2 ton su 1 TL ve kartlı 
sayaç düzenlemesi için MAS-

Kİ Genel Kurulunu 18 Ni-
san Perşembe günü, ola-
ğanüstü toplantıya çağı-
racağım. Sözümüzün ar-
kasındayız ve hemşerile-
rimizin beklentilerine 
gerekli karşılığı verece-

ğiz. Bundan kimsenin 
şüphe duymamasını istiyo-

rum. Manisalıların mutluluğu, 
huzuru ve yüzlerinin gülmesi için 

projelerimizi bir bir hayata geçireceğiz. 
5 yıllık hizmet dönemimiz boyunca ha-
yata geçireceğimiz projelerimizin şim-
diden hayırlı olmasını diliyoruz.” 

MUĞLA Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, “13 belediye 
başkanım ve büyükşehir belediyesi 
olarak siyasi parti ayrımı gözetme-
den, oy veren, vermeyen tüm vatan-
daşlarımızın hizmetindeyiz” açıkla-
ması yaptı. 

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Aras ilk meclis top-
lantısında birlik, beraberlikle ayrım 
yapmadan, eşit ve adil bir şekilde 
Muğla için çalışacaklarını belirtti. 
Ahmet Aras, “Türkiye Cumhuriye-
ti’nin kurucusu Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün izinde, onun ilke ve 
devrimleri ışığında kol kola yürüye-

ceğiz. Hemşerilerimizin oyları ile 
seçilen siz belediye başkanlarım ve 
Meclis üyelerimizle 5 yıl boyunca 
dünya kenti Muğlamız için birlikte 
hizmet üreteceğiz. Bodrum’dan 
Seydikemer’e geniş bir coğrafya-
mız, birbirinden değerli 13 ilçemiz 
var. Büyükşehir belediyesi olarak 
siyasi parti ayrımı gözetmeden, oy 
veren, vermeyen tüm vatandaşları-
mızın hizmetinde olacağız. Muğla-
mızda ve ülkemizde barışın, kardeş-
liğin, huzurun hüküm sürmesi için 
çalışacağız, üreteceğiz, paylaşaca-
ğız. Yeni dönemimiz hepimize ha-
yırlı olsun” dedi.  

Sosyal yardımlar artacak

31 Mart seçimlerinden sonra 
AK Parti’den CHP’ye geçen Kiraz 
Belediyesi’nin borç tablosu bele-
diye binasına asıldı. Kiraz Beledi-
yesi’nin toplam borcu 332 
milyon 51 bin 621 TL olduğu gö-
rülen pankarta göre belediyeye 
son 1 yıl içinde 336 kişi işe 
alındı. 

İzmir’de de Kiraz Belediye-
si’nde iki dönem belediye baş-
kanlığı görevini yürüten AK 
Parti’li Saliha Özçınar’ın geride 
bıraktığı mali tabloyu CHP’li yeni 
başkan Nasuh Coşkun paylaştı. 
Belediye binasının ön cephesine 
asılan pankarta göre; belediye-
nin 332 milyon 51 bin 621 TL’lik 
borç var. Asılan pankartta borç-

ların detayı şu şekilde açıklandı. 
“Piyasaya 63 milyon 969 bin 
415,89 TL, İller Bankası kredi 
borcunun 72 milyon 713 bin 
344,12 TL, Ziraat Bankası kredi 
borcunun 112 milyon 42 bin 
624,51 TL, vergi borçlarının 21 
milyon 649 bin 61,99 TL, SGK 
borçlarının 889 bin 650,37 TL, 
Emekli Sandığı borçlarının 3 mil-
yon 648 bin 214,95 TL, su borcu-
nun 30 bin 564 TL, elektrik 
borcunun 147 bin 460 TL, perso-
nel maaşlarının 2 milyon 588 bin 
503,87 TL, genel aydınlatma bor-
cunun 3 milyon 249 bin 180,08 
TL, belediye şirketlerinin borcu 
51 milyon 123 bin 601,61 TL ol-
duğu görüldü.  

Su borçlarını dahi ödememişler

2 ton su 1 TL olacak

Ayrım yapmadan hizmet yapacağız

Denizli ve Kiraz Belediyesi’nin AK Partili eski başkanların bıraktığı borçların miktarı 11 milyarı buldu.



AKP İzmir 
Millletvekili Şebnem 
Bursalı, bir yurt dışı 
seyahatinde yediği 
istakozun fotoğrafını 
paylaşınca, siyasi arena fena halde 
karıştı… 

 
Hem muhalefette, hem 

Bursalı’nın kendi partisi AKP 
içerisinde hem de sosyal medyada 
adeta bir linç kampanyası başladı… 

 
Vay sen misin istakoz yiyen ! 

Millet fakru zaruret içerisinde inim 
inim inlerken, sen nasıl olur da 
böylesine sorumsuzca davranırsın… 
Hadi o pahalı gıdayı tükettin;  ne 
diye o fotoğrafı paylaşıyorsun ? 
Böylesi bir acemice davranış 
olabilir mi? Ve daha neler neler… 
Hamaset gırla… 

 
*** 
 
Bu olay beni yıllar öncesine 

götürdü… 1970’li yıllara… 
 
Üniversite öğrencisiyiz… Siyasi 

kamplaşmaların yaşandığı günler… 
Sol ideolojinin etkisinde dünya 
görüşümüzün oluşmaya başladığı 
dönem… Özgürlükçü ve insan 
odaklı sol siyaseti 
içselleştirenlerden biri de bendim 
ve hala da öyleyim, hala bu siyasal 
duruşa inanıyorum…  

 
O günkü “ideolog” 

büyüklerimizin verdiği kitapları 
okur, (Felsefenin Temel İlkeleri, 
Marx, Lenin, Sun Yat Sen, Çan Kay 
Şek, Che Guevera) onların 
öğütlerini dinlerdik…, 

 
Belki yadırganacak, ya da bir 

fantezi gibi gelecek ama o 
günlerdeki öğütlerde;  “Solcu 
Hilton’a gitmez, solcu şık 
giyinmez, solcu lüks tüketimden 
kaçınır, viski içmez “ gibi yaşam 
biçimi ve tercihlerine müdahale 
eden kurallar bile vardı. Hatta, 
solcu delikanlılar, kız arkadaşları ile 
duygusal ilişki kuramazdı, pratikte 
yasaklanırdı. Kız yoldaşlarımız 
sadece bacılarımızdı… Aksine 
davranan cezalandırılırdı… 

 
Dedim ya bir fanteziydi bütün 

bunlar. Ve yıllar sonra ne kadar 
saçma öğütler olduğunun farkına 
vardık… 

 
*** 
 
Neyse… Güncele gelelim… 
 
Evet; Şebnem Bursalı’nın 

yaptığı acemice bir davranıştır. 
Siyaseten kabul edilebilir değildir… 
Görünen o ki; olayın ardından 
“özür” dilemesi de tartışmayı 
durdurmadı. Ve bu tartışma epey 
daha da süreceğe benziyor. 

 
Peki bu neyi çözer.?  
 
Hiçbir şeyi… 
 
Süreç içerisinde o “istakoz 

fotoğrafı” belleklerde kalır. Şebnem 
Bursalı adı da popüler hale gelir. Ve 
o fotoğraf bir algı olarak AKP’ye 
yaftalanır.  Hepsi bu kadardır. 

 
Dolayısıyla ayrıntıda 

boğulmamak lazım.  
 
Şöyle bir hafızalarımızı 

yoklayalım; 5’li çete diye 
adlandırılan “imtiyazlı sınıf”a 
sağlanan olanaklar skandal değil 
mi? 

 
Hastayı “müşteri” kabul eden 

şehir hastaneleri, devlet garantisi 
verilen otoyol geçişleri, uçak 
inmeyen havaalanlarına yapılan 
yatırımlar, 100 yıllık cumhuriyetin 
yok bahasına satılan kurumları, 22 
yıldır ülkeyi ülkeyi yönetiyor 
olmalarına karşın 22 yıl öncesine 
dönen bir ekonominin vatandaşın 
sırtına yüklediği yük… Bütün 
bunlar skandal değil mi? 

 
Bence, Türkiye’nin “tek adam” 

rejimine geçişi en büyük skandaldır.  
 
Dahası, ayakkabı kutularında 

para saklayan bakanlar, “Bakara 
makara” diye saçma sapan 
söylemlerde bulunan bakanlar… 
Tarikatlara alenen destek olan milli 
eğitim anlayışı… Devlet 
kurumlarında T.C ibaresinin 
kaldırılması daha az mı skandal? 
Sıralamaya kalkarsak bu sayfalar 
yetmez… 

 
Hal böyleyken Şebnem 

Bursalı’nın “istakoz” fotoğrafı, 
muhalefet etme adına devede tüy 
bile değil. 
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Dünyada birçok ülkenin asbestli 
olduğu için sökümü reddettiği 
gemiler yine sökülmek için 

Aliağa ilçesine gelmeye başladı. İtalyan 
donanmasına ait Sauro sınıfı 3 denizaltı, 
2 devriye ve 2 fırkateyn gemisinin sö-
külmek üzere önümüzdeki günlerde 
Aliağa’ya geleceği öğrenildi. Asbest 
Söküm Uzmanları Derneği Başkanı 
Mehmet Şeyhmus Ensari, “Savaş gemi-
leri ve fırkateynler asbest yüklü-
dür. Gemi sökümü katma 
değerdir ancak bizde sö-
kümlerin denetimsizli-
ği sürüyor. Bu gemi-
lerde sadece asbest 
değil insana ve do-
ğaya zarar veren 
birçok tehlikeli 
kimyasal var. 
Açıklanan asbest 
ya da diğer zararlı 
maddelerle ilgili de-
ğerler gerçeği yansıt-
mıyor, saklıyorlar” 
dedi.  Aliağa ilçesinin ze-
hirli gemilerin söküm ilçesi 
haline getirdiğini belirten Ensari, “İtal-
yan basının da yer alan bilgilere göre, 
şirket, dokuz ay önce düzenlenen ihale-
de gemiler için 1.6 milyon Avro ödedi. 
Her gün böyle gemiler sökülmek üzere 
Aliağa’ya geliyor. Dalgıçlar Ege Deni-

zi’nin altına insin de baksın. Ege Deni-
zi’nin altı ölüm saçıyor. Avrupa Birliği 
standartları var ancak bizde uygulanmı-
yor. Çünkü denetim yok. Siyasilerin de 
dahil olduğu mafyalaşmış bir yapı var” 
diye konuştu.  

“TEHLİKELİ MADDE RAPORU VAR MI?” 
CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan 

Kılıç ise zehirli gemileri Meclis günde-
mine taşıdı. Kılıç, şunları söy-

ledi. “Sökülmek üzere 
Aliağa’ya doğru yola 

çıkan, Brezilya do-
nanmasına ait zehir 
yüklü NAe Sâo 
Paulo uçak gemi-
si mücadelemiz 
sonucu dönemin 
bakanı Murat 
Kurum’a rağmen 
İzmir’e gireme-

den batırılmıştı. 
Şimdi de İtalya do-

nanmasına ait ömrünü 
tamamlayan tam 7 deniz 

aracının sökümünün Alia-
ğa’da yapılacağını öğreniyoruz. Bu ge-
milerin tehlikeli madde envanter rapor-
ları var mı? Var ise kamuoyuyla neden 
paylaşılmıyor? Dünyanın parmakla gös-
terdiği, güzelliklerle dolu memleketimi-
zi çöp ithal eder hale getirdiniz.” 

Ege Denizi’nin altı  
ölüm saçıyor

Asbest uzmanı Ensari:  
Açıklanan asbest ya da  
diğer zararlı maddelerle  
ilgili değerler gerçeği  
yansıtmıyor, saklıyorlar.

BODRUM Belediyesi ekipleri, Rama-
zan Bayramı’nda gerçekleştirdiği temiz-
lik çalışmaları kapsamında geçen 
aylara kıyasla iki katın üzerinde atık 
topladı. 

350’nin üzerinde personel ve 131 
araç ile hizmet veren belediye temizlik 
işleri müdürlüğü ekipleri, bahçe atığı ve 
evsel atık toplama, mıntıka çalışması, 
süpürme ve yıkama işlemlerini sürdür-
dü. Bayram öncesi 10 günde 20 
bin ton atık toplayan ekipler, 
bayram tatili süresince 
artan nüfusa bağlı ola-
rak 36 bin ton evsel 
atık topladı. 

Bodrum Bele-
diye Başkanı Ta-
mer Mandalin-
ci, Ramazan Bay-
ramı dolayısıyla 
Bodrum’a gelen 
misafirlerin turizm 
hareketliliğinde etkili 
olduğunu söyledi. Bu 
hareketlilikten esnafın da 
kendilerinin de çok mutlu ol-
duğunu dile getiren başkan Mandalinci, 

çevre temizliğinin 
önemine de dikkat çe-

kerek şunları söyledi: Va-
tandaşların sağlığını doğru-

dan etkileyen temizlik çalışmalarında 

ise kentimizde 363 personelle 7/24 esa-
sıyla hizmet veriyoruz. Baram süresince 
emeklerini esirgemeyen tüm saha per-
sonelimize teşekkür ediyorum. Saha 
personelimizin sayısını artırmayı ve te-

mizlik hizmetini daha da kaliteli sunma-
yı hedefliyoruz. Kentteki yaşam kalite-
sini artırmak, düzenli ve temiz bir çevre 
yaratmak için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz.” 

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan Ramazan Bayramı süresince verilen 
ücretsiz taşıma hizmeti yoğun ilgi gör-
dü. Bayram tatilinde sarı civciv olarak 
adlandırılan Büyükşehir Belediye oto-
büslerinden 61 bin kişi faydalandı. 

Aydın’da halk arasında ‘sarı civciv’ 
olarak adlandırılan Büyükşehir Beledi-
ye Halk Otobüsleri tarafın-
dan, Ramazan Bay-
ramı süresince 
sunulan ücret-
siz taşıma 
hizmeti yo-
ğun ilgi 
gördü. İlin 
doğusun-
dan batısı-
na kadar 
tüm ilçelere 
ulaşım sağ-
layan sarı civ-
civlerin ücretsiz 
hizmet vermesi va-
tandaşları mutlu etti. 
Buharkent’ten Didim’e, Karpuzlu’dan 

Karacasu’ya kadar il genelinde 
yüzlerce noktaya ulaşım hizmeti ve-

ren Aydın Büyükşehir Belediyesi Halk 

Otobüsleri tüm seferlerinde tıklım tık-
lım doldu. bayram tatilinde belediye 
otobüslerinden 61 bin kişi faydalandı. 

Vatandaşlar Aydın Büyükşehir Belediye 
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür 
etti. 

3 günde 61 bin kişi  
“ücretsiz” taşındı

30 bin ton atık toplandı

idrisakyuz@gmail.com

İDRİS 
AKYÜZ

Bir kıyamettir  
koptu…

Gemilerin zehirli atıklar barındır-
dığı iddiası ardından Ege Çelik Sa-
nayi ve Ticaret Anonim Şirketi açık-
lama yaptı. Açıklamada, “Şirketimi-
ze ait gemiler Avrupa Birliği gemi 
geri dönüşüm yönetmeliği ve ulusal 
mevzuata uygun şekilde ülkemize 

getirilmiş, ön kontrollere, mevzuata 
ve yasalara uygun olarak tüm gerek-
lilikler sağlanmıştır. Tüm tehlikeli 
atık envanteri tüm detayları ile ek-
siksiz hazırlanmış ve akabinde ilgili 
kurumlara teslim edilerek onayları 
alınmıştır” denildi.

DENETLENİYORUZ 



YANGIN SÖNDÜRME TANKERİ DAĞITIMI SÜRÜYOR

ÇERÇİOĞLU’NDAN SAĞLIK ALANINDA BİR BÜYÜK PROJE DAHA: 

İMPLANT, AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI MERKEZİ
GEÇTİĞİMİZ günlerde Aydın’da ya-
pacakları Göz Hastanesi projesini açıkla-
yan Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem 
Çerçioğlu, sağlık sisteminde vatandaşla-
rın hizmet almakta zorlandığı bir başka 
bir alanda yeni bir projesini daha açıkla-
dı: İmplant, Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi. 

Vatandaşların implant yaptırmak için 
kamu hastanelerinde aylarca sıra bekle-
mek zorunda kaldığının, özel sağlık ku-
rumlarına ise fiyatlar nedeniyle gideme-
diğinin altını çizen Çerçioğlu, “Yaklaşık 
150 milyon liralık bir yatırımla, Aydınlı 
vatandaşlarımızın temel diş sağlığı hiz-
metlerinin yanı sıra, özellikle implantla-
rını yaptırabilecekleri bir merkez açıyo-
ruz. Kırsal kesimde yaşayan vatandaşla-
rımız ve alt gelir grubunda olan hemşeri-
lerimiz bu hizmeti almakta güçlük çeki-
yor. Projenin tamamlanmasının ardından; 
istihdam edeceğimiz hekimlerimiz ve 
sağlık çalışanlarımızla implantlarını yap-
tırmakta güçlük çeken tüm Aydın halkı-
nın hizmetinde olacak bu merkezin açılı-

şını da yine Aydınlı hemşerilerimizle ya-
pacağız” dedi. 

Uzmanlar, bu projenin Aydın’da ciddi 

bir sağlık hizmeti açığını kapatacağını 
ifade etti. Kurulacak merkezde implantın 
yanında, özellikli tedavi hizmetleri ve ka-

nal tedavisi, 20 yaş diş cerrahisi, çocuk 
diş sağlığı, temel ağız ve diş tedavileri 
gibi hizmetler de verilecek.  

AYDIN Büyükşehir Belediyesi, merke-
ze uzak mahallelerdeki yangınlara daha 
hızlı müdahale edilmesi için 3 ton su 
kapasiteli yangın söndürme tankeri des-
teğini, her yıl olduğu gibi bu yıl da de-
vam etti. Konuşlandırılan tankerlerle 
birlikte, şehir merkezine uzak mahalle 
sakinleri artık yangına daha etkili bir şe-
kilde ilk müdahaleyi yapabilecek. Böy-
lece itfaiye ekipleri gelene kadar yangı-
nın büyümesi engellenebilecek. Tanker-
lerin kullanımı için daha önce olduğu 
gibi muhtarlıklarda yangın eğitimi de 
verilecek. 

HAZIRLIKLI OLMAMIZ GEREKİYOR 
Kent genelinde olası yangınlara 

daha hızlı müdahale etmek için merke-
ze uzak mahallelere yangın söndürme 
tankeri desteklerini devam ettirdiklerini 

ifade eden Aydın Büyükşehir Belediye 
Başkanı Özlem Çerçioğlu, “ Her türlü 
afete karşı hazırlıklı olmamız gerekiyor. 
Bu bilinçle de kent genelinde çalışmala-
rımızı aralıksız sürdürüyoruz” 
dedi. 

Olası yangın duru-
munda itfaiye gelen 
kadar su tankerlerinin 
ilk müdahale aracı 
olarak görev yapa-
cağını ifade eden 
mahalle sakinleri, 
başkan Özlem Çer-
çioğlu’na bu duyarlı-
lığında dolayı teşek-
kür etti. Mahalle sakin-
leri Aydin Büyükşehir Be-
lediyesi İtfaiye Daire Baş-
kanlığı’nca verilen eğitimlerle bir-

likte aracı daha da etkin 
kullanabileceklerini de dile 

getirdi. 3 ton kapasiteli bu araçlar, 

traktörler çalışır haldeyken güç besle-
mesini alıyor ve adeta bir itfaiye araz-
özü işlevi görüyor. Büyükşehir’in bu 

desteği ile yangın söndürme tankeri bu-
lunan her mahalle, itfaiye arazözü işlevi 
gören bir araca sahip oluyor. 

Aydın Büyükşehir Belediyesi 
daha yaşanabilir bir şehir için 
Aydın’ın dört bir tarafında yatı-

rımlarına devam ediyor. Aydın Su ve 
Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlü-
ğü’nün altyapısını baştan sona yenile-
diği Buharkent’te bu çalışmaların ar-
dından üstyapı çalışmalarına da devam 
ediliyor. İlçenin en işlek caddesi olan 
Atatürk Caddesi’nde yapılan altyapı ve 
sıcak asfalt çalışması vatandaşlardan 
tam not aldı. Vatandaşlar yapılan çalış-
malar için Aydın Büyükşehir Belediye 
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür 
etti.  

Çerçioğlu’nun sadece altyapı-üstya-
pı değil sosyal belediyecilik konusunda 
da vatandaşların yanında olduğunun al-
tını çizen Buharkentli Nail Bayar, “Öz-
lem Hanım Buharkent’e Sarı Civciv’le-
ri gönderdi. Bunlar vatandaşlarımızın 
hizmetinde. Yaşlı vatandaşların tıraş, 
saç kesimi gibi ihtiyaçlarını gideriyor. 
Dört dörtlük hizmeti var. Evinde sıcak 
yemek görmeyen vatandaşların evine 
her gün sıcak yemek gönderiyor. Bizler 
hizmet veren insanı baş tacı yaparız” 
dedi. İlçe merkezinde yapılan altyapı 
ve sıcak asfalt çalışmalarından çok 
memnun olduklarını dile getiren Bayar, 
“Biz onun hizmetinden memnunuz. 
Altyapının değiştirilmesinin çok büyük 
faydası var. Eski borularımız kansero-
jendi. Çerçioğlu en büyük yatırımı ya-
parak boruları değiştirdi. Arıtma tesisi 
yapıyor, iki tane büyük su deposu yapı-
yor. Bizlerin artık sağlığını düşünmesi 
lazım, başkan bizleri düşündü. Çünkü 
artık her şey yeni. Altyapıda hiçbir so-
run kalmadı. Özlem Hanım’dan istedi-
ğimizi aldık, ablamız bize baktı. Buhar-
kent’e verdiği hizmetlerden ve altyapı-

yı yenilemesinden dolayı Özlem Çerçi-
oğlu’na çok teşekkür ederiz” ifadelerini 
kullandı.   

ÇERÇİOĞLU SAYESİNDE HİZMET ALDI 
Emekli Salahattin Çatalkaya ilçeye 

yapılan hizmetler için düşüncelerini 
“Özlem başkandan Allah razı olsun. 
Onun sayesinde Buharkent birçok hiz-
met aldı. Buharkent’te iş yapan sadece 
Özlem Çerçioğlu” şeklinde ifade eder-
ken Mehmet Meydan ise “Topuklu Efe 
iki günde sıcak asfaltı yaptı, çok mem-
nunuz. Asfalt çok güzel, yağ gibi. İn-

sanlar çok memnun. Buharkent’teki alt-
yapı çalışmaları 10 ayda bitti. Sonrasın-
da da iki günde asfalt da yapıldı. Vatan-
daşlarımız yapılan çalışmalardan çok 
memnun” dedi.  

 

BUHARKENT’İN ÇEHRESİ DEĞİŞTİ 
Atatürk Caddesi’nin daha öncesin-

de parke taşı kaplı olduğunu hatırlatan 
Meydan, “Bu yol daha önce parke ta-
şıyla kaplıydı. Bir boru patlağı oldu-
ğunda kazılıyor, sonrasında da yama 
yapılıyordu. Bu yolda sıcak asfalt çalış-

ması 
yapıldıktan sonra Buharkent’in çehresi 
değişti” şeklinde konuştu. 

1986 yılından beri Buharkent’te es-
naflık yapan Nazmi Çatalkaya ise “Şe-
bekemiz değiştirildi ve demir borular-
dan kurtulduk. Asbestli borular değişti-
riliyor. Müşterilerim de köylülerimiz de 
çok memnun. Büyükşehir Belediyesi  

 
çalışanları büyük bir özveriyle çalıştı. 
Yapılan yol çok güzel oldu. Özlem 
Çerçioğlu’nun görevine devam etmesi-
ni, yatırımlarının devam etmesini isti-
yoruz” dedi.  
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BUHARKENT’TEN ÇERÇiOĞLU’NA

Buharkent’in altyapısı tamamen yenilenirken yapılan sıcak asfalt çalışmaları vatandaşlardan tam not aldı

HiZMET TESEKKURU



Başkan Yorgancılar’dan  
enflasyon uyarısı 

Çevreci yatırımlara  
ESBAŞ’ta devam 

EGE Bölgesi Sanayi Odası 
(EBSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
Ender Yorgancılar, dört yıl sürecek 
seçimsiz bir döneme girilmesi nede-
niyle Türkiye ekonomisindeki konu-
ların kalıcı çözümü için uygun 
konjonktürün yakalanmış olduğunu 
söyledi. 

Enflasyonun çözülmesi gereken 
en büyük ve en acil olanı olduğunu 
dile getiren Yorgancılar, “2021 yılı 
sonlarıyla birlikte önce kur artışları-
nın getirdiği maliyet artışları, daha 
sonra da canlı talebe bağlı olarak artış 
eğilimine giren enflasyonla mücade-
lede başarılı olmak zorundayız. Aksi 
halde ne içeride kaynak dağılımında 
etkinliği sağlayabiliriz, ne de küresel 
pazarlarda rekabet gücümüzü koru-
yabiliriz. Bu nedenle güçlü bir en-
flasyonla mücadele stratejisine ve 
başarı için de tüm toplum kesimleri-
nin desteğine ihtiyaç bulunuyor. Yaz 
aylarının getireceği olumlu mevsim-
sel etkiler ile temmuz ve ağustos ay-
larının sağlayacağı güçlü baz etkisini 
kalıcı düşük enflasyon için avantaja 
dönüştürmemiz gerekiyor” dedi. 

Yorgancılar, “Enflasyonla müca-
delenin yanında gerek bütçe açığının 
azaltılması, gerekse haksız rekabetin 
önlenmesi için önümüzdeki dönemde 
yapılması gereken en önemli şey, 
kayıt dışı ekonomiyi minimize et-
mektir. Enerji girdilerine zam yapıl-
ması yerine kayıt dışı işlemlerin 
azaltılarak vergi tabanının genişletil-
mesi ve böylece vergi hasılatının artı-
rılması, enflasyonla mücadelede daha 
etkili bir uygulama olacaktır. Yine 
arazi rantları ile finansal rantların da 
makul düzeyde vergilendirilmesi sü-
rece, yani enflasyonla mücadeleye 
olumlu katkı yapacaktır. Enflasyonla 
mücadelede para politikası imkanla-
rının önemli ölçüde kullanılmış ol-
ması, maliye politikası araçlarının 
önemini artırmıştır. Bu nedenle kayıt 
dışı ile mücadele, rantların etkin ola-
rak vergilendirilmesi yoluyla vergi 
gelirlerinde artışın ve özellikle de 
kamu harcamalarındaki artışın kont-
rol altına alınması, enflasyonla müca-
delede enflasyonu körükleyecek 
enerji zamları yerine tercih edilmeli-
dir” ifadesini kulandı. 

 

YENİLENEBİLİR enerji, 
sıfır atık ve su tasarrufuna yönelik 
çevreci yatırımları 2023 yılında da 
arttırarak devam ettiren ESBAŞ, Ege 
Serbest Bölgesini AB Yeşil 
Mutabakat şartlarına uyum 
konusunda örnek bir endüstri 
merkezi haline getirdi. ESBAŞ 
Yürütme Kurulu Başkanı Dr. Faruk 
Güler, iklim kriziyle birlikte AB 
merkezli firmalar başta olmak üzere, 
uluslararası yatırımcıların, yeşil 
mutabakat gibi politika çerçevelerine 
uyumlu yönetilen bölgelerde yatırım 
yapmayı tercih etmeye başladığını 
belirtti. Dr. Faruk Güler, “Biz su 
tüketimini azaltmaktan, yenilenebilir 
enerji kullanmaya, sıfır atık 
uygulamasından, doğayı kirletici 
faaliyetlere bölgede izin vermemeye 
kadar, çevre konusunda son yıllarda 
gerçekleştirdiğimiz birçok yatırımla 
Ege Serbest Bölgesini, Avrupa Yeşil 
Mutabakat kriterlerine uygunluk 
konusunda örnek bir endüstri bölgesi 
haline getirmeyi başardık. Bu 
yatırımlarımızı sürdürerek bölgeyi 
Yeşil Mutabakata tam uyumlu hale 
getirmeye kararlıyız” diye konuştu. 
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Tarım sektörü bu fuarda buluşacak

Ege Turistik İşletmeler ve Konak-
lamalar Birliği (ETİK) Başkanı, 
Türkiye Otelciler Federasyonu 

(TÜROFED) Başkan yardımcısı Meh-
met İşler dokuz günlük bayram tatilinin 
hem vatandaşa hem turizmciye ilaç gibi 
geldiğini, tesislerde yüzde yüz doluluk-
lara ulaşıldığını açıkladı. İşler iç pazarın 
yanı sıra kapıda vize uygulamasıyla Yu-
nan adalarına gidişlerde de kuyruklar 
oluştuğunu, 2024´ün turizmde tüm za-
manların en iyi yılı olacağının işaretleri-
nin geldiğine dikkat çekti. 

ETİK Başkanı İşler, bayram dolayı-
sıyla sezonun bir ay önce açıldığını, dış 
pazarda Almanya İngiltere ve Orta Av-
rupa ağırlıklı yoğun rezervasyon akış-
kanlığının başladığını söyledi. Mehmet 
İşler, “2024´ün Ramazan Bayramı tu-
rizmciler için oldukça bereketli geçti. 
Last Minute dediğimiz son dakika satış-
larla hemen hemen tüm bölgede otel 
dolulukları yüzde yüze ulaştı. Bu tabii 
hem turizmciyi sevindirdi hem de va-
tandaşlarımız dokuz günlük tatile çık-
manın getirmiş olduğu özgürlükle ve ra-
hatlıkla da hem çocuklarıyla beraber bir 
sömestr hem de bayramı geçirmiş oldu-

lar. Başta Kapadokya üzere, Antalya, 
Marmaris, Bodrum, Kuşadası, Çeşme, 
Foça, Dikili, Ayvalık´a kadar olan gü-
zergâhlarda hemen hemen bütün tesisler 
yüzde yüz doluluklara ulaştı. Özellikle 
bunun yanı sıra sadece yurtiçindeki te-
sisler değil, yurtdışına çıkışlarda da bir 
yoğunluk gözlemlendi. Yeni alınmış 
olan kararlara istinaden de Yunan adala-
rına doğru çıkışlarda da ciddi bir kuyruk 
oluştu. Yunan adalarına da, dokuz gün-

lük tatili fırsat bilen vatandaşlar tatili 
geçirmek için gittiler. Orada da Çeş-
me´de de özellikle yoğun bir vize kuy-
ruğu gördük. Tabii ki iç pazarda tüm et-
kinlikler hem çocuklarımız hem büyük-
lerimiz için, eğlence olsun, spor aktivi-
teleri olsun, kültür etkinlikleri olsun 
sağlandı. Gastronomik zenginliği fazla 
olan ülkemizde de bunu çok kolay biz 
gördük ve Türkiye´nin her yerinde çok 
güzel bir bayram geçirdik diyebiliriz.  

 
Öyle gözüküyor ki biz Ramazan Bayra-
mıyla birlikte sezonu erken açmış ol-
duk. Geçen yıla oranla da şu anda yüz-
de 25 artış var. Özellikle ön tarafa çıkan 
pazarlarda başta Almanya olmak üzere 
İngiltere çok güzel bir ilerleme kaydedi-
yor ve sürpriz yaratıyor. Orta 
Avrupa´dan özellikle çok fazla bir talep 
geliyor. Öyle sanıyorum ki 2024 yılı tu-
rizmdeki tüm zamanların en iyi yılı ola-
caktır diyebilirim” dedi. 

İZMİR Büyükşehir Belediyesi'nin ev 
sahipliğinde İZFAŞ ve SNS Fuarcılık 
işbirliği ile düzenlenen İZKİTAP - İz-
mir Kitap Fuarı, 19-28 Nisan 2024 ta-
rihleri arasında festival gibi bir organi-
zasyonla Kültürpark’ta okuyucuyla bu-
luşuyor. Girişin ücretsiz olacağı İzkitap-
fest, saat 10.00 ile 21.00 saatleri arasın-
da ziyaret edilebilecek. 

350’ye yakın yayınevi, 50’ye yakın 
sahaf ile onlarca kurumun katılacağı İz-
kitapfest; Lozan’dan 26 Ağustos’a, Kas-
katlı Havuz’dan Basmane’ye ve Atatürk 
Açıkhava Tiyatrosu’na kadar Kültür-
park’ın tüm alanlarına yayılarak doğay-
la iç içe bir edebiyat buluşmasına ev sa-
hipliği yapacak. İzkitapfest, sadece ki-
tap alışverişi için değil, aynı zamanda 
söyleşiler, dinletiler, yarışmalar, konser-
ler ve imza günleri ile ziyaretçileri için 
tam bir kültür şölenine dönüşecek. Ya-
zar, şair, çizer, gazeteci, edebiyat dünya-
sının birbirinden önemli 800’den fazla 
ismi, düzenlenecek binin üzerinde imza 
etkinliği ve söyleşi ile deneyimlerini 
paylaşacak. Sivil toplum kuruluşları ve 
bu kuruluşlar bünyesinde yer alan ya-
zarlar da özel olarak düzenlenen alanda 
okuyucuları ve İzmirli kitapseverlerle 
buluşacak. Sahaf sokağı ile Türkiye’nin 
en geniş sahaf katılımına da ev sahipliği 
yapacak fuarda, özel kitap müzayedesi 
de gerçekleşecek. 

ONUR KONUĞU YAZAR AHMET ÜMİT 
İZELMAN A.Ş. ve KOSGEB deste-

ğiyle yazar ve yayıncılarla kitapseverle-
ri bir araya getirecek, sektörü buluştura-
cak İzkitapfest’in “onur konuğu” yazarı 
ise Türk edebiyatının önemli isimlerin-
den Ahmet Ümit.  

MACERA OYUNU KÜLTÜRPARK'TA 
Aynı zamanda Ahmet Ümit’in “Sul-

tan’ı Öldürmek” romanından esinlene-
rek gizem dolu macera oyunu yine İzki-
tapfest kapsamında katılımcılarla bulu-
şacak. “Başkomiser Nevzat’ın Macera-
sı: Kültürpark’ta Gizemli Serüven” et-
kinliğine katılan ekipler, Kültürpark'ın 
gizemli köşelerinde, Başkomiser Nev-
zat’ın önderliğinde, sırları açığa çıkar-
mak için eğlenceli bulmacaları çözecek 
ve maceranın tadını çıkaracak.  

ÜNLÜ İSİMLER GELECEK 
Kültürpark Açıkhava Tiyatrosu’nda 

bilim, düşün ve edebiyat dünyasının bir-
birinden değerli isimleri düzenlenecek 
söyleşi ve imza etkinliklerinde kitapse-
verlerle bir araya gelecek. Tarihçi, aka-
demisyen, yazar Prof. Dr. İlber Ortaylı 
22 Nisan’da, akademisyen, Jeolog ve 
bilim insanı Prof. Dr. Celal Şengör 21 
Nisan’da, şair, yazar Murathan Mungan 
27 Nisan’da, tarihçi, akademisyen, ya-

zar Prof. Dr. Emrah Safa Gürkan 27 Ni-
san’da, animasyon yapımcısı ve karika-
türist Varol Yaşaroğlu da 27 Nisan’da 
Atatürk Açıkhava Tiyatrosu’nda İzmir-
lilerle buluşacak.   

ÖNEMLİ İSİMLER İZKİTAPFEST’TE 
Fuarda, birbirinden değerli yüzlerce 

yazar, şair, çizer, imza günleri ve söyle-
şilerle okurlarıyla bir araya gelecek. Ah-

met Ümit, Ahmet Telli, Ayşe Kulin, Bu-
ket Uzuner, Canan Tan, Çağan Irmak, 
Mahir Ünsal Eriş, Mete Kaan Kaynar, 
Mine Söğüt, Murathan Mungan, Murat 
Menteş, Saygı Öztürk, Sema Kaygusuz, 
Serhan Asker, Şükrü Erbaş, Umut Sarı-
kaya gibi isimler fuarda okurlarıyla bu-
luşacak. İzkitapfest’i, 10 gün boyunca 
yüz binlerce kitapseverin ziyaret etmesi 
bekleniyor.  

Türk tarımına yön veren Ödemiş ilçesi 
önemli bir fuara ev sahipliği yapmaya 
hazırlanıyor. Ödemiş Ticaret Borsası 
önderliğinde EFR Fuarcılık’ın düzenle-
yeceği sektörel etkinliğe Kaymakamlık, 
Belediye, Ticaret ve Esnaf odaları ile 
çok sayıda STK katkıda bulunacak. 

Ödemiş Ticaret Borsası’nın 
Tekstil Fabrikası etkinlik ala-
nındaki fuar 18 Nisan 
2024 tarihinde açılacak. 
Ödemiş Tarım, Hay-
vancılık ve Makinala-
rı Teknolojileri  Fuarı, 
iklim değişikliğinde-
ki tüm coğrafyalara 
hitap edecek. Gele-
neksel ve modern tarı-
mın tüm süreçlerinin 
yer alacağı organizasyon-
da traktör ve tarım makine-
leri, hasat ve paketleme araçları, 
drone ve sensör teknolojileri, akıllı ta-

rım yazılımları, tohum, fide, fidan, sera, 
sulama, ilaçlama, bitki besleme ve güb-
releme sistemleri, yem ve yem bileşen-
leri, canlı hayvan ekipmanları, veteri-
nerlik hizmetleri, et ve süt  endüstrisi, 
görücüye çıkacak. 

ÜRETİCİNİN AYAĞINA TAŞIYACAĞIZ 
Sürdürülebilir akıllı tarım 
temasıyla Ödemiş Tarım 

ve Hayvancılık Fuarı’nı 
gerçekleştireceklerini 
vurgulayan EFR Fu-
arcılık Genel Müdürü 
Muhammed Baykal, 
“Yaşadığımız iklim 
krizi, pandemi ve 

deprem felaketleri 
gıda güvenliğinin öne-

mini derinleştirdi. Üretim 
maliyetleri artan, tedarik 

zincirleri kırılan gıdada büyük 
fiyat artışları yaşandı. Sürdürülebilir 

inovatif, akıllı tarımla nesillerimizin 
ekonomik, sosyal ve çevresel refahını 
güvence altına almak zorundayız. Çoğa-
lan nüfusun, alım gücü düşen kesimin 
daha iyi besinlere olan ihtiyacının sür-

dürülebilir nitelikteki tarım uygulamala-
rıyla karşılamak zorundayız.  Bu hedef-
le tarım ve hayvancılık alanındaki son 
teknolojiyi üreticimizin ayağına taşıyo-
ruz” dedi. 

EKONOMİ

kapılarını açıyor
İzmir Kitap Fuarı Kültürpark’ta 

Bayram turizmciye ilaç oldu
Marmaris, Bodrum, Kuşadası, Çeşme, Foça, Dikili, Ayvalık´a kadar olan 
güzergâhlarda hemen hemen bütün tesisler yüzde yüz doluluklara ulaştı 
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DENİZLİ’de Dentaş Özel Eği-
tim Uygulama Okulu bün-
yesinde kurulan sera 
güzelliğiyle ziyaret-
çilerin gözlerini 
kamaştırıyor. 
Okula devam 
eden 180 
otizmli öğrenci, 
serada tarım 
öğretmenleriyle 
birlikte 200 
farklı türde çiçek 
üretiyor. DO-
ÇEMSERA’da çi-
çek satışı yapılırken, 
özel günler için çiçek-
lerde hazırlıyor. Dentaş 
Özel Eğitim Uygulama Okulu mü-
dür vekili Ömer Şafak, "Okulumuz bün-
yesinde, kurulu seramızda otizmli öğ-
rencilerimiz ile lise öğrencilerimiz haf-
talık 8 ders saati uygulama seramızda 
ders işlemektedir. Okulumuz da 180 
otizmli öğrenciye eğitim vermektedir. 

Uygulama seramızda öğrencileri-
miz tarım öğretmenlerimizle 

birlikte, 200 den fazla 
bahçe ve ev bitkisi ye-

tiştirmektedir. Sera-
mızda öğrencileri-
miz tarafından ye-
tiştirilen çiçekle-
rin satışı da yapıl-
maktadır. Öğren-
cilerimizin eğiti-
mine büyük katkı 

sağlayan seramız 
adeta cennet bahçe-

sini andırmaktadır. 
Seramızdan satışta ya-

pıyoruz. Halkımızı sera-
mızı gezmeye kafemizde gü-

zel zaman geçirmeye davet ediyo-
ruz" dedi. 

HERKESİN SEVECEĞİ ÇİÇEKLER 
Seranın, otizmli öğrencilerin eğitim 

aldığı çok özel ve kesinlikle görülmesi 
gereken bir yer olduğuna dikkat çeken 

Şafak, "Serada mevsimlik çiçekler, iç 
mekan bitkiler, balkon çiçekleri, kaktüs 
ve sukulent çeşitleri ile hediyelik çiçek-

ler yetiştirilmekte; aranjman ve dekora-
tif saksıların satışı yapılmaktadır. Kak-
tüs ekinoks kaktüslerden özel tür kak-

tüslere kadar 100'den fazla çeşidi ile se-
ramızda üretimi ve satışı yapılmaktadır" 
diye konuştu. 
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Otizmli çocukların aileleri tara-
fından kurulan Kabul, Eşitlik, 
Dahil Olma, İstihdam (KEDİ) 

Otizm Derneği, toplumdaki dezavan-
tajlı bireylerin hayata katılması ve mü-
cadele etmesi için kuruldu. Kedi Otizm 
Kurucu Başkanı Serap Dikmen Ahme-
toğlu, derneğin kuruluş sürecini, otizm-
lilerin sorunlarını ve çözüm önerilerini 
anlattı. 

NEDEN KEDİ?  

Kabul, otistiklerin tüm özellikleriy-
le birlikte kabul edilip varlıklarına say-
gı gösterilmesini, eşitlik, gereksinim 
duydukları desteklemelerin karşılana-
rak örneğin eğitim gibi yurttaşlık hak-
larının tamamına erişebilmelerini, dahil 
olmalı,  otistiklere ve ailelerinin toplum 
yaşamı içinde karşılaştıkları ayrımcı-
lıkların ortadan kaldırılarak hayata da-
hil edilmelerini, istihdam ise otistikle-
rin öğrenim çağında eğitimlerinin mes-
lek ve iş sahibi olabilecek şekilde ha-
zırlanması ve yetişkin olduklarında is-
tihdam olanaklarının sağlanmasını içe-
riyor. 

KARŞILAŞTIKLARI ZORLUKLAR 
Ne yazık ki, anlayış ve destek ek-

sikliği nedeniyle birçok otistik ülke-
mizde ve hatta dünyanın diğer ülkele-
rinde çeşitli dışlanmalarla karşı-
laşıyor.  Ancak diğer ül-
kelerde otistik özellik-
ler anlama ve otis-
tik bireyleri des-
teklemeye yö-
nelik yaygın 
çalışmalar 
yapılmaya 
başlandığını 
görüyoruz. 
Otistiklerin 
dışlanması 
ne yazık ki 
ayrımcılığa 
kadar varan bir 
sonuç doğuruyor.  
Ülkemizde otizmli-
ler özellikle okullarda 
dışlanmakta ve akranlarıyla 
sosyal faaliyetlere erişimde zorluk 
yaşamaktadır. Yetişkin otistikler ise hiç 
yok gibidir. Eğitim çağını bitirmiş hatta 
kaynaştırma öğrencisi olarak liseyi bi-
tirmiş çocuklarımız dahi istihdama yö-
neltilmediği ya da yetişkinlik çağı akti-
vitelerine katılamadığı için evlerinde 
hapis hayatı yaşamaktadır. Bu hapis 
hayatını bakım verenleriyle birlikte ya-
şayan otistikler sosyal hayattan uzak-
laştıkları için okul çağı kazanımları da 
geriye gitmektedir. 

TOPLUMDAN BEKLENTİLERİNİZ 
 Öncelikle engelliliğe bakış açısının 

değişmesi şart. Yardım ve sadaka kül-
türü ile yaklaşılan engelli bireylerin, 
aynı kendileri gibi eşit yurttaşlık hakla-
rına sahip olduğunu ve bu haklara eri-

şebilmek için her engel grubunun ken-
dine ait desteklemelere ihtiyaç duydu-
ğunu bilmeliler. Tabi ki bu bir günde 
olacak bir şey değil. Toplumun engelli-
liğe hak temelli yaklaşım konusunda 
bilinçlendirilmesi gerek. İmzacısı oldu-

ğumuz BM Engelli Hakları Söz-
leşmesi’nde bu bilinçlen-

dirme çalışmaları da 
açıkça devletin yü-

kümlülükleri ara-
sında. Ancak 
bizde, örneğin 
otizmde, far-
kındalık tanı 
ve erken ço-
cukluk özel 
eğitimine  sı-
kıştırılmışken 
bu konuda da 

gideceğimiz 
çok yol olduğu-

nu görüyoruz. 
Hak odaklı yak-

laşımı öğrenmek ve 
benimseyebilmek için bu 

sözleşmenin tüm karar vericiler 
tarafından özümsenmesi gerekmekte-
dir. Engellilerle ilgili hangi hizmetlerin 
nasıl gerçekleştirilmesi gerektiğini an-
cak bu şekilde anlaşılacaktır. Örneğin 
belediyelerin büyük kısmında engelli-
lere dair yapılan çalışmaların sosyal 
yardımlaşma müdürlüklerinde bulun-
ması en büyük yanlış. Bu tamamen en-
gelliliğe hak odaklı değil, yardım odak-
lı yaklaşımdan kaynaklanıyor. 

İZMİR’E DAİR 

Bir sivil toplum kuruluşu olarak, 
sorunları sıralayıp sadece talepte bu-
lunmakla kalmak istemiyoruz, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi dahil ve hatta 
onun önderliğinde bütün ilçe belediye-
lerinin  otizm alanında geliştirecekleri 

çalışmalara katkı sağlamak istiyoruz. 
Var olan hizmetlerin geliştirilmesini ve 
yenilerinin üretilmesini diliyoruz. Bü-
yükşehir Belediye Başkanı  Dr. Cemil 
Tugay, Konak Belediyesi Başkanı Ni-
lüfer Çınarlı Mutlu ve Bayraklı Beledi-
yesi Başkanı İrfan Önal,   yeni seçilen 
başkanlara yaptığımız birlikte yürüye-
lim çağrımıza olumlu yanıt vererek,  7 
Nisan’da gerçekleştirdiğimiz 2.İzmir 
Otizm Yürüyüşü’nde bizlerle birlikte 
yürüdü. Bu nedenle yeni döneme 
umutla başladık. Uzun zamandan sonra 
Ramazan bayramını mutlu geçirdik.  
Önceki dönemde İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin Anadolu Otizm Vakfı 
işbirliğinde Güzelbahçe’de yapılacağı 
söylenen Otizm Yerleşkesinin  akıbeti-
ni  hem basın kanalıyla hem de Cİ-
MER başvurusu yoluyla sorduk. Bu 
konunun yeni dönemde de takipçisi 
olacağız.  

Yerel yöneticilerimizle birlikte, fark 
yaratmak, İzmir’i otizm dostu bir kent 
haline getirmeyi amaçlıyoruz. Otistik 

çocukların çocuk olarak kalmadığının 
farkına varılmasını, bir otistiğin yaşa-
mının her döneminde toplum yaşamı-
nın her alanına dahil olabilmeleri için 
gereksinim duydukları desteklerin ve-
rilmesini ve çeşitlendirilmesini diliyo-
ruz. 

OTİZMLİ SAYISI BELLİ Mİ? 
Türkiye’de otizmli sayısına 

ilişkin veriler ulaşamıyoruz, 
ancak 2 milyon civarı oldu-
ğu tahmin ediliyor. Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakanlı-
ğı’nın da eylem planında 
referans aldığı Amerikan 
Hastalık Önleme ve Kont-
rol Merkezi’nin 2023 yı-
lında yayımladığı rapora 
göre günümüzde her 36 ço-
cuktan 1’i otizm tanısı al-
maktadır. Otizmin görülme 
sıklığı üzerine yapılan bu çalış-
manın ilk verileri 2000 yılında her 

150 çocuktan 1’inin otizm tanısı aldığı-
nı gösteriyordu. Bu da geçtiğimiz 23 
yılda otizmin görülme sıklığında yüzde 
317 bir artışın olduğunu gösteriyor. 

Ahmetoğlu: Toplum otizm konusunda bilinçlendirilmeli. Çocuklar için başta eğitim 
olmak üzere sosyal hayat, istihdam ve ekonomi gibi alanlarda kolaylık sağlanmalı. 

Otizm eylem planı 
hayata geçirilmeli 

Otizmli çocuklar 200 farklı türde çiçek yetiştiriyor

Yıllar boyu otizm eylem 
planları, engelli  hakları ulusal 
eylem planı gibi metinler ya-
yınlanıyor. Son otizm eylem 
planı açıklanalı  1 yıl oluyor. 
Birincisi 2016 yılında resmi 
gazetede yayınlanmıştı, ikinci-
si resmi gazetede dahi yayın-
lanmadı. Bir arpa boyu yol gi-
dildi. Çünkü açıklanan eylem 
planlarının hiçbiri bütçelendi-
rilmedi. İlgili Bakanlıklar arası 
koordinasyon sağlanamadı.  
Biz tüm engelli gruplarının 
dağ gibi birikmiş sorunlarının 

çözümünde engelli bakanlığı-
nın kurularak yetkilendirilmesi 
ile ilk adımın atılacağını düşü-
nüyoruz. Hükümetten böyle 
bir beklentimiz var. Ancak ye-
rel yöneticilerden yani beledi-
yelerden de beklentilerimiz 
var.  Kentte yaşayan engelli bi-
reylerin yaşama eşit şekilde 
katılma ve belediye hizmetle-
rinden eşit şekilde yararlanma 
hakkını göz önüne almanın, 
engellilik hizmetleri için yerel 
politika geliştirmenin, bütçe-
lendirmenin, sivil toplum ör-

gütlerinin kararlara et-
kin katılımını sağla-
manın, gözetim ve 
denetim mekaniz-
malarına dahil et-
menin yerel ida-
relerin asli görev-
lerinden olduğunu 
düşünüyoruz. 
Engel grupları-
na göre kentler-
de belediyeler 
eliyle hayata geçi-
rilmesi gereken pek çok ihti-
yaç var. 

BU SIKINTILARIN ÇÖZÜMÜ YOK MU  



Trendyol 1. Lig'de Süper Lig'e 
direkt çıkma mücadelesi ve-
ren Göztepe, İstanbul deplas-

manında Tuzlaspor ile berabere kal-
dı: 1-1. 24'te ceza sahası içinde 
Messaoudi vurdu, kaleci Kurtuluş 
son anda tokatlayarak topu kornere 
çeldi. 31. dakikada Togui sağ kanat-
tan ceza sahası içine girerek topu 
penaltı noktasına gönderdi, vuruşu-
nu yapan Hikmet meşin yuvarlağı 
az farkla üstten auta yolladı. 39. da-
kikada Celil, Romulo'ya çıkardı. 
Topla penaltı noktası üzerinde bulu-
şan Romulo rakiplerini geçerek şu-
tunu kullandı. Tuzlaspor kalecisi 
Kurtuluş'un müdahalesine rağmen 
kaleye yönelen topu Gökhan ise son 
anda çizgiden çıkartarak golü önle-
di. 

GOLLER İKİNCİ YARI GELDİ 
58’de Tuzla atağında Stankovski 

ceza yayı üzerinden topu içeri gön-
derdi. Yalçın’a çarpan top Togui'nin 
önünde kaldı. Deneyimli oyuncu 
topu ağlara gönderdi: 1-0. 63’te 
Lundqvist sağ kanatta topla buluşa-
rak ilerledi. Taç çizgisine yakın dar 

açıdan içeriye çevirdiği top kaleye 
yönelip ağlarla buluştu: 1-1. 72’de 
Lundqvist’in kullandığı serbest vu-
ruşta auta gitti. 90+1’de Ümit'in pa-
sında Romulo kaleciyi geçemedi. 
Maç 1-1 eşitlikle bitti. 

CEPTEN YEDİ 
Birinci Lig'de 3’te 3 yaparak 

ikinci sırada avantajlı konuma ge-
çen Göz-Göz, son 4 maçta sadece 

tek yenilgi alarak cepten yedi. Sarı-
kırmızılılar, bu süreçte evinde Ke-
çieröngücü ile berabere kalıp dep-
lasmanda Kocaeli’ne yenilirken, ge-
çen hafta sahasında aldığı Erzurum 
galibiyetinin ardından dün de dep-
lasmanda Tuzla ile berabere kalarak 
toplamda 7 puan kaybetti. 

FİYATLAR KATILIMI ETKİLEDİ 
Göztepe’nin deplasmanda Tuz-

laspor ile oynadığı kritik maçta ev 
sahibi yönetimin uyguladığı bilet 
politikası tribünleri etkiledi. Tuzla 
yönetiminin deplasman tribünü bi-
let fiyatlarını bin 500 TL olarak be-
lirlemesi nedeniyle sarıkırmızılı ta-
raftarların büyük çoğunluğu maça 
gidemedi. Buna rağmen az sayıda 
Göztepe taraftarı statta yerini alır-
ken, ev sahibi Tuzla taraftarı azın-
lıkta kaldı.

Süper Lig’e çıkışını erken ilan etmek isteyen sarı-kırmızılı ekip ilk yarısı golsüz sona eren maçta 
58. dakikada Togui’nin attığı golle 1-0 geriye düşerken, 63’te Lundqvist ile bir puanı kurtardı. 

Horoz galibiyeti 
son anda kaçırdı
TFF 2. Lig Kırmızı Grup'ta kümede 
kalma mücadelesi veren Denizlispor, 
sahasında 68 Aksaray Belediyespor 
karşısında öne geçtiği maçta son daki-
kada yediği golle maçı berabere ta-
mamladı ve ligde kalma umutlarını tü-
ketti: 2-2. 4’te Ercan'ın uzun pasında 
öne çıkan kaleci Abdülkadir ceza alanı 
ön çizgisi üzerinde topu elinden kaçır-
dı. Topu önünde bulan Cengiz topu sa-
ğına alıp, boş kaleye plaseledi: 0-1. 
6’da Horoz, Emre Sağlık’ın golüyle 

skoru eşitledi: 1-1. 29’da Alihan, rakip 
ceza alanında Niyazi'nin müdahalesiy-
le yerde kaldı. Penaltı atışında Gökhan 
Süzen, Denizlispor'u 2-1 öne geçirdi. 

GALİBİYETİ KAÇIRDI 
31’de Ramazan kaleci Tunahan ile 

karşı karşıya pozisyondan yararlana-
madı. 90+2. dakikada defanstan seken 
topu yay üzerinde önünde bulan İsmail 
yerden sert vurdu ve skoru  
belirledi: 2-2. 

GÖZTEPE  
iDARE ETTi!

TRENDYOL 1. Lig’de geçen 

hafta küme düşmesi kesinleş-

tikten sonra önceki gün evinde 

çıktığı Çorum FK maçını 3-1 

kaybeden Altay, üst üste 6’ncı 

mağlubiyetini aldı.  
Son 10 maçına teknik di-

rektör Cüneyt Biçer yöneti-
minde çıkan İzmir temsilcisi 

bu periyotta 8 mağlubiyet, 1 

galibiyet, 1 beraberlikle 4 
puan topladı. Siyah-beyazlılar, 

tecrübeli teknik adam önderli-

ğinde kalesinde 28 gol görüp, 

3 gol attı. Son 4 haftada Ma-

nisa FK, Boluspor (D), Ada-

naspor ve Ankara 
Keçiörengücü ile (D) karşıla-

şıp sezonu noktalayacak Altay, 

2’nci Lig'de mücadele edeceği 

yeni sezon öncesi altyapıdan 

yetişen genç oyuncularının 

daha fazla tecrübe kazanma-

sını hedefliyor. 

Düşme hattındaki Denizli, sahasında 68 Aksaray karşısında 
galibiyeti 90+2’de Yasin’in golüyle kaçırdı, umutları tüketti.

Altay puana  
hasret kaldı

TRENDYOL 1. Lig’de küme 

düşme hattına yakın konumla-

nan Manisa FK, kritik bir dö-

nemece giriyor. 
Siyah-beyazlılar, Eyüp ile be-

rabere kalarak puanını 33’e çı-

karırken bitime kalan 4 
haftanın 3’ünü deplasmanda 

oynayacak. Bu hafta, İzmir 

temsilcisi Altay’a konuk ola-

cak olan Manisa ekibi bu 
maça büyük önem veriyor. 
Manisa FK’nın hocası Levent 

Devrim, üst üste aldıkları iki 

beraberlikten sonra Altay ma-

çıyla çıkışa geçmeyi ve ligi iyi 

bir konumda bitirmeyi hedef-

lediklerini açıkladı. 

Manisa ligde kritik 
periyoda girdi

SP  R 

YEŞİL-KIRMIZILILAR deplas-
manda İstanbul ekibini Fatih Taşde-
len, Bilal ve Enes’in golleriyle geç-
ti, zirve ile arasındaki puan farkını 
3’e indirdi. 

TFF 3. Lig 2. Grup’ta mücadele 
eden Karşıyaka, deplasmanda ko-

nuk olduğu Bulvarspor’u 3-2 mağ-
lup etti. Karşılaşmaya hızlı başla-
yan yeşil-kırmızılılar 31. dakikada 
Fatih Taşdelen, 32. dakikada ise Bi-
lal’in kaydettiği gollerle soyunma 
odasına 2-0 önde girdi. İzmir tem-
silcisi 56. dakikada Ali Efe’nin go-

lüne engel olamazken, cevap gecik-
medi. Kaf-Kaf’ta takımın en skorer 
ismi Enes Nalbantoğlu 61. dakika-
da farkı tekrar ikiye çıkardı: 1-3. Ev 
sahibi ekip 71’de Kaan Güdü ile 
farkı 1’e indirse de Karşıyaka skoru 
korudu ve sahadan galibiyetle ayrıl-

mayı bildi. Galibiyet serisini 4 
maça çıkarmayı başaran yeşil-kır-
mızılılar, lider Batman Petrols-
por’un iki puan kaybettiği haftada 
sahadan 3 puanla ayrılırken ligin 
bitimine iki hafta kala farkı 3’e in-
dirdi. 
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